
 

 

RESTRICTED 

Møde dato 3.10.2019 kl. 20.00 hos Rune 

Deltagere: Rune, Erik, Mogens, Heidi, Ove og Kim 

Dagsorden: 

1 - Nyt fra formanden 
2 - Sommerfest evaluering 
3 - Hjertestarter 
      --Tilbud fra Falck, om Leasingaftale 
      --Anskaffelse og Installation m.v. 
4 - Regnskab 
5 - Eventuelt 

1 - Nyt fra formanden 
Svalebo nr. 10 er blevet solgt til overtagelse 4.10.2019 

2 - Sommerfest evaluering 
Der deltog ca. 30 personer i sommerfesten, som var godt arrangeret af Mette og Linda som "Drivere" 
Vi var usikre på deltager tallet, så teltet var rigeligt stort ligesom der var lidt for mange borde og stole. 
Fin vejfest, hvor børnene tegnede på vejen og de voksne grillede og hyggede blandt andet med Amerikansk 
lotteri. En del smuttede dog hjem efter maden. Budgettet blev overskredet lidt, men det var længe siden der 
havde været en vejfest, så bestyrelsen mener at det går an. 
Der bør være flere deltagere hvis der skal holdes vejfest fremover. 

3 - Hjertestarter 
     --Tilbud fra Falck, om Leasingaftale 
Mogens havde som aftalt skaffet materiale vedr. Hjertestarter. Vi kigger på en leasing aftale som løber i 3 år, 
incl. service, men ekskl. installation. 
Mogens anmoder Falck om at sende vilkår for leasing aftalen, så bestyrelsen kan gennemgå materialet og 
betingelserne. 
Vi skal også have afklaret hvad der sker efter de 3 år 
Vi vil gerne have målene på Kassen som skal monteres, samt praktiks anvisninger / fotos etc. ligesom 
strømforsyning skal afklares. 

Når materialet er leveret sender Mogens det rundt og bestyrelsen holder et opfølgende møde om det videre. 
Vi mangler stadig at få endelig afklaret hvor den skal monteres ( altså hvilken ejendom den skal monteres 
på, ligesom det skal afklares hvad der skal ske hvis den pågældende ejendom sælges.) 
Når dette er afklaret hopper vi videre til næste skridt: 
     --Anskaffelse og Installation m.v. 

4 - Regnskab 
Mogens har behov for noget IT assistance for at få bogføringen opstartet og gennemført - Rune kigger forbi i 
weekenden. 

5 - Eventuelt 
Efter vi har vurderet materialet fra Falck og truffet beslutning om anskaffelse, aftaler vi også de kommende 
bestyrelsesmøder, som traditionelt ligger i Januar, med indkaldelse til Fastelavn og Varsling af 
Generelforsamling m.v. 
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